
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

PROTOKOLL  
Idrettsstyrets møte nr. 3, 12. og 13. september 2023 (2023 - 
2025)/ Oslo/Olympiatoppen/Ullevål Stadion  
 
 
Deltok:  
Zaineb Al-Samarai (bortsett fra sakene 30 a), d) og g)), Arne Bård Dalhaug, Sondre Sande 
Gullord (bortsett fra sakene 23, 25, 26, 27, 28, 30 e) og i) og 31), Astrid Strandbu (bortsett fra 
sakene 23 og 25), Elisabeth Faret (bortsett fra sakene 23, 25, 26, 27, 28, 30 e) og i) og 31), 
Sara Stokken Rott (bortsett fra sak 30 i), Ole R. Jørstad (bortsett fra sakene 23, 25, 26, 27, 
28, 30 e) og i) og 31), Sebastian Henriksen (bortsett fra sakene 17, 18, 19 og 20), Marco 
Elsafadi (bortsett fra sakene 17, 18, 19, 20, 21, 22, 23, 24, 25, 26, 27, 28, 29 og 30 a), d), e), g), 
i) og j)), Mia Larsen Sveberg, Erik M. Unaas, Kristin Kloster (bortsett fra sakene 30 a), d) og 
g)), Magnus Nedregotten og Åsmund Sæbøe.  
 
Meldt fravær: Astrid U. Jacobsen 
 
Fra administrasjonen: Nils Einar Aas, Magnus Sverdrup (referent), Finn Aagaard.  
 
Presidenten åpnet idrettsstyremøte nr. 3 (2023-2025) 12. september 2023 kl. 09.00.  
 
Møtet var vedtaksført.  
 
Det var ingen habilitetsinnsigelser knyttet til sakene som lå til behandling. 
 

 

Sak 17: Godkjenne innkalling, sakliste, protokoll og referat  

Vedtak: 

1. Innkallingen ble godkjent.  

2. Saklisten ble godkjent.  

3. Idrettsstyret godkjente protokollen fra idrettsstyremøte nr. 2 (2023-2025), 21. 

august 2023.   



4. Idrettsstyret tok referatet fra presidentskapets møte 28. august 2023 til orientering  

 

Sak 18: Medlemmer av Norges Døveidrettsutvalg og Utvalg for idrett for 

utviklingshemmede   

Generalsekretæren innledet til saken. 

 

For at Norges idrettsforbund skal kunne være akkreditert som Special Olympics Norge og 

Norges døveidrettsorganisasjon, er Utvalg for idrett for utviklingshemmede (UIU) 

Norges Døveidrettsutvalg (NDI) opprettet. 

 

Til NDI skal idrettsstyret oppnevne to representanter fra særforbund og én representant fra 

idrettsstyret. 

 

Til UIU skal idrettsstyret oppnevne et idrettsstyremedlem (som skal være utvalgets leder), én 

nærstående (foresatte/søsken/verge) til en utøver, én representant fra særforbund med 

kompetanse på idrett for utviklingshemmede, én ekspert på utviklingshemming og én utøver 

med utviklingshemning. 

 

Vedtak: 

1. Idrettsstyret vedtok at Tanja Aas og Ine Lorentzen blir særforbundsmedlemmer i 

Norges Døveidrettsutvalg (NDI) for perioden 2023 – 2025.  

2. Idrettsstyret vedtok at idrettsstyremedlem Mia Larsen Sveberg blir representant fra 

idrettssyret i Norges Døveidrettsutvalg (NDI) for perioden 2023 – 2025.  

3. Idrettsstyret vedtok at 1. visepresident Arne Bård Dalhaug blir representant fra 

idrettsstyret, og ny leder av Utvalg for idrett for utviklingshemmede (UIU) for 

perioden 2023 – 2025.  

4. Idrettsstyret vedtok at Jan Olav Sørlie, Gunn Strand Hutchinson, Diane Dalen, 

André Høydebraaten, Erling Bergseth og Brenda Garbin blir medlemmer av Utvalg 

for idrett for utviklingshemmede (UIU) i perioden 2023 – 2025. 

 

 

Sak 19: IPC Generalforsamling i Bahrain 

Assisterende generalsekretær, Else-Marte Lybekk, innledet og orienterte i saken. 

 

Den internasjonale paralympiske komité (IPC) har innkalt sine medlemmer til 

generalforsamling 27.-29. september 2023 i Bahrain, der den viktigste saken er at 



generalforsamlingen skal stemme for eller mot suspensjon av de paralympiske komiteene i 

Russland og Belarus.  

IPC gjennomførte en ekstraordinær generalforsamling den 17.november 2022 der suspensjon 

av de to lands paralympiske komiteer ble vedtatt, men dette ble påklaget og saken skal opp på 

nytt etter at en uavhengig komite har krevd en større fremlagt bevisbyrde i saken fra IPC sin 

side. 

 

Forslagene (likelydende for Russland og Belarus) er som følger: 

 

   

Dersom motion 1 faller (krever simpelt flertall), fremmer IPCs styre et nytt forslag om en 

delvis suspensjon av NPC Russland og NPC Belarus, der russiske og belarussiske individuelle 

og nøytrale utøvere tillates deltakelse i Paralympics samt i de seks para-sportene som styres 

av IPC, men hvor de blir fratatt sine øvrige medlemsrettigheter: 

 

De nordiske paralympiske komiteene diskuterte problemstillingen på Nordisk møte på 

Grønland 31. august 2023, og det er full enighet om å stemme for fortsatt suspensjon av de to 

nasjonene. 

 

NIF vil under generalforsamlingen holde et innlegg i saken på vegne av de nordiske nasjonale 

paralympiske komiteene. 



 

Idrettsstyremedlem, og medlem av IOCs styre, Kristin Kloster, redegjorde for forskjellen i 

situasjonen mellom IOC og IPC i dette spørsmålet.  

 

Vedtak: 

1. Idrettsstyret vedtok at NIF, i kraft av å være Norges paralympiske komité, stemmer 

for en suspensjon av den russiske paralympiske komité og den belarussiske komité 

på IPCs generalforsamling 27.-29. september 2023.  

2. Dersom motion 1 om suspensjon ikke får simpelt flertall og alternativ to blir lagt 

frem for avstemming vedtok idrettsstyret at NIF skal stemme for delvis suspensjon. 

 

Sak 20: Ekstraordinært idrettsting 2023 – formelle avklaringer og sakspapirer  

Generalsekretæren innledet til saken. 

 

Leder for organisasjonsutvikling i NIF, Ole-Anders Stensen, orienterte videre i saken. 

I NIFs lov § 3-4 (1) fremgår det at Idrettstinget skal: 
 

b) velge dirigent(er), 
c) velge protokollfører(e), 
d) velge to representanter til å underskrive protokollen, 
e) velge en redaksjonskomité på fem medlemmer for tinget 
h) godkjenne forretningsorden. 

 
Sakene på det ekstraordinære Idrettstinget 2023 er utsatte saker som opprinnelig skulle vært 

behandlet på det ordinære Idrettstinget, og det ekstraordinære Idrettstinget er å anse som en 

forlengelse av det ordinære Idrettstinget. 

 

Vedtak: 

1. Synnøve Tverlid og Kjartan Berland velges som dirigenter, jf. NIFs lov § 3-4 (1) b).  

2. Ida Sandbakken og Lars Neerbye Eriksen velges som protokollførere, jf. NIFs lov § 

3-4 (1) c).    

3. Stein Tronstad, president i Norges Klatreforbund, og Siri Ommedal, styreleder i 

Rogaland idrettskrets, velges som representanter til å underskrive tingprotokollen, 

jf. NIFs lov § 3-4 (1) d).  

4. Sondre Sande Gullord, idrettsstyret, som leder av redaksjonskomiteen. Anette Kure, 

president i Norges Bryteforbund, Stein Tronstad, president i Norges Klatreforbund, 

Nils Sandal, styreleder i Vestland idrettskrets, og Guri Ramtoft, nestleder Vestfold 

og Telemark Idrettskrets velges som medlemmer av redaksjonskomiteen.  

5. Idrettsstyret vedtar forretningsorden for det ekstraordinære Idrettstinget 2023, 

som fremlagt, jf. NIFs lov § 3-4 (1) h).  



6. Idrettsstyret ba generalsekretæren ferdigstille sakspapirene og forelegge disse for 

presidentskapet, som gis fullmakt til å gjøre mindre justeringer og redigeringer som 

ikke påvirker det materielle innholdet i forslagene/uttalelsene/begrunnelsene, før de 

endelige papirene tilgjengeliggjøres for organisasjonen innen fristen. 

Presidentskapet gis fullmakt til å ferdigstille endelig saksliste.  

 

Sak 21: Oppfølging av vedtak fra Idrettstinget 2023 - Godt styresett i NIF  

Generalsekretæren innledet til saken. 

 

Avdelingsleder for verdiarbeid i NIF, Cecilie Prebensen, orienterte videre i saken. 

Idrettsstyret fikk presentert et forslag til en prosess for tingperioden hvor arbeid og tiltak for 

godt styresett sees på under ett. Dette inkluderer både oppfølging av sak 18.13. fra 

Idrettstinget 2023 og leveranse 5 i Etisk & Trygg Idrett, «Godt styresett». 

 

Idrettsstyret understreket at det i første omgang skal fokuseres på å levere på tingvedtaket fra 

sak 18.13, og at det til styremøtet 12. oktober 2023 legges frem et forslag til sammensetning 

av utvalget som skal jobbe med denne saken. Mandatet for et slikt utvalg er i all hovedsak gitt 

i den aktuelle tingsaken. 

 

Vedtak: 

Idrettsstyret ber generalsekretæren om å legge frem et forslag til sammensetning av 

utvalget som skal jobbe med tingvedtak 18.3, til styremøte nr. 4 (2023-2025), 12. oktober 

2023. 

 

Sak 22: Oppfølging av vedtak fra Idrettstinget 2023 - Utredning av 

samorganiseringen NIF/NOK  

Leder av NIFs styresekretariat, Magnus Sverdrup, innledet og orienterte i saken. 

 

Ressursgruppen som jobbet med utredingen om samorganiseringen NIF/NOK, la frem sin 

sluttrapport til behandling i sak 242 i styremøte nr. 27 (2021-2023), 24. og 25. april 2023. 

Saken ble behandlet på Idrettstinget 2023, og Tinget fulgte idrettsstyrets innstilling i saken. 

I tillegg til hovedkonklusjonene, kom ressursgruppen med følgende supplerende anbefalinger 

i sin rapport: 

• NIF bør bli enda mer bevisst på hvilke dialog- og påvirkningsmuligheter som ligger 

i rollen som nasjonal olympisk komité og nasjonal paralympisk komité. Dette for å 

sikre norsk idrett et mest mulig effektivt internasjonalt påvirkningsarbeid.  



• Det bør sørges for at hvert nytt idrettsstyre, som kollegium, får en grundig 

innføring i de plikter og rettigheter som ligger i det å være en olympisk og 

paralympisk komité. Dette for å sikre best mulig kunnskap om de rettigheter og 

plikter som knytningen til IOC og IPC gir, og for å sikre at disse rollene utnyttes så 

godt som mulig til det beste for norsk idrett som helhet.  

• NIFs valgkomiteer må ha bevissthet og kunnskap i sitt arbeid knyttet til at et 

idrettsstyre i sum også skal forvalte plikter og rettigheter som olympisk og 

paralympisk komité. 

 

For å følge opp de supplerende anbefalingene, er det naturlig at det nedsettes en 

arbeidsgruppe som skal se nærmere på oppfølgingen av disse. 

 

Vedtak: 

Idrettsstyret ba generalsekretæren komme tilbake til idrettsstyret innen utgangen av 2023 

med et forslag til sammensetning og mandat for en arbeidsgruppe som skal se nærmere på 

oppfølgingen av de supplerende anbefalingene i rapporten «Samorganiseringen 

NIF/NOK». 

 

Sak 23: Oppfølgingsplan Idretten vil!  

Generalsekretæren innledet til saken. 

 

Assisterende generalsekretær Else-Marthe Sørlie Lybekk og leder breddeidrett, organisasjon 

og utvikling i NIF, Dagfrid Forberg, orienterte om hvilke prosesser som nå er i gang og 

planlegges med tanke på oppfølgingen av Idretten Vil! 

 

Generalsekretæren vil i det videre utarbeide informasjon og materiell som skal brukes i det 

videre påvirkningsarbeidet. 

 

Innspillene som kom i styremøtet vil bli innarbeidet med tanke på videre oppfølging av 

saken, og idrettsstyret vil få jevnlige oppdateringer på oppfølgingen av Idretten Vil! 

 

 

Vedtak: 

1. Idrettsstyret tok generalsekretærens fremleggelse om oppfølgingsplan for arbeidet 

med implementering av langtidsplanen “Idretten vil! 2023-2027" til orientering. 

2. Idrettsstyret ba generalsekretæren innarbeide innspill gitt i idrettsstyremøtet i det 

videre arbeidet med oppfølgingsplanen. 



Sak 24: Representasjon OL/PL 2024 og 2026 og Ungdoms-OL 

Generalsekretæren innledet og orienterte i saken. 

 

Som styre for Norges olympiske komité og Norges paralympiske komité, er det naturlig at det 

er representasjon fra idrettsstyret under De olympiske og paralympiske leker (OL og PL).  

 

Idrettsstyret sluttet seg til følgende representasjonsprinsipper for OL og PL 2024 og 2026: 

• Hvert styremedlem får mulighet til å være tilstede på ett OL og ett PL i løpet av sin 

styreperiode. Altså; dersom man er tilstede på OL i Paris, skal man delta på PL i 

Milano/Cortina og visa versa. 

• Når det gjelder representasjon under Ungdoms-OL 2024 og 2026, vises det til 

styrevedtak for styreperioden 2015-2019. 

 

Dersom NIFs totale økonomiske situasjon i perioden frem mot fremleggelsen av NIFs 

endelige budsjett for 2024 skulle ha en negativ utvikling, var idrettsstyret enige i at 

representasjonsprinsippene bør tas opp til ny behandling i idrettsstyret. 

 

Vedtak: 

Idrettsstyret vedtok prinsippene for Idrettsstyrets representasjon under De olympiske og 

paralympiske leker og Ungdoms-OL. 

 

Sak 25: Prosess for å utarbeide nye forvaltningsordninger 

Generalsekretæren innledet til saken. 

 

Forvaltningsansvarlig i NIF, Katrine Netland, orienterte videre. 

 

Idrettstinget 2023 vedtok overordnede prinsipper som skal ligge til grunn for 

forvaltningsordningene til særforbund og videre arbeid for å oppnå ønsket fremtidsbilde 

knyttet til organisering og samarbeid blant særforbundene. 

 

Idrettsstyret fikk presentert prosessen for utarbeidelse av nye forvaltningsordninger: 

Det vil bli gjennomført en høring i organisasjonen i løpet av oktober 2023, og nye 

forvaltningsordninger skal etter planen vedtas i idrettsstyrets møte 23. november i år. 

Idrettsstyret erkjenner at det er krevende å vedta nye forvaltningsordninger som fremstår 

som fullgode for alle organisasjonsledd. Det er viktig at det er et visst innslag av fleksibilitet i 

disse, og at det skaper god forutsigbarhet. Videre er det viktig at ordningene på en god måte 

bygger opp under prioriteringene i Idretten Vil! 



Vedtak: 

1. Idrettsstyret støttet generalsekretærens forslag til prosess for utarbeidelse av nye 

forvaltningsordninger. 

2. Idrettsstyret ba generalsekretæren å vurdere om det er behov for 

overgangsordninger for å sikre at fordelingen blir forutsigbar for særforbundene.  

 

Sak 26: Valg av revisor for NIF  

Generalsekretæren innledet og orienterte om bakgrunnen for prosessen. 

 

Forvaltningsansvarlig i NIF, Katrine Netland, orienterte videre om anbudsprosessen NIF 

gjennomfører. 

 

Idrettsstyret gav sine innspill i saken, og var enige om å fatte en endelig beslutning innen 

fristen for utsendelse av saksdokumenter til det Ekstraordinære Idrettstinget, som er 26. 

september 2023. 

 

Vedtak:  

Idrettsstyret vedtok å fatte en endelig beslutning i saken innen fristen for utsendelse av 

saksdokumenter til det Ekstraordinære Idrettstinget. 

 

Sak 27: Oppfølging av vedtak fra Idrettstinget 2023 - Deling av Troms og 

Finnmark Idrettskrets 

Generalsekretæren innledet til saken. 

 

Advokat i NIFs juridiske avdeling, Tord Jordet, orienterte videre. 

 

Idrettstinget 2023 besluttet å opprette Finnmark idrettskrets med virkning fra 1.1.24. 

Fra 1.1.24 vil Troms og Finnmark idrettskrets endre navn til Troms idrettskrets, med samme 

geografiske grenser som nye Troms fylkeskommune.  

Idrettstinget 2023 ga idrettsstyret fullmakt å iverksette vedtaket og til å delegere oppgaver og 

ansvar knyttet til gjennomføringen. 

 

Vedtak: 

1. Med hjemmel i vedtak fattet i sak 18.11 på Idrettstinget 2023, delegerer idrettsstyret 

ansvaret for gjennomføringen av idrettstingvedtaket til styret i Troms og Finnmark 

idrettskrets. 



2. Med hjemmel i NIFs lov § 2-19 innkaller idrettsstyret til et ekstraordinært kretsting i 

Finnmark idrettskrets, og delegerer ansvaret for gjennomføringen til styret i Troms 

og Finnmark idrettskrets. 

 

Sak 28: Instruks for NIFs generalsekretær 

Advokat i NIFs juridiske avdeling, Tord Jordet, innledet og orienterte i saken.  

 

Idrettsstyret har et ansvar etter § 4-4 k) for å: «påse at lover og bestemmelser overholdes» 

Det som nå er lagt inn i delegasjonsreglementet tilsvarer det Idrettsstyret (2021-2023), 

vedtok i møte nr. 8, 20. januar 2022, sak 72. 

 

Det vil bli gjort følgende tillegg i punkt 3.5 i Instruks for NIFs generalsekretær: 

«Generalsekretæren gis myndighet til å iverksette nødvendige undersøkelser og tiltak 

dersom det anses nødvendig for å ivareta Idrettsstyrets ansvar etter NIFs lov § 4-4 bokstav 

k.» 

 

Det vil i tillegg bli lagt til et nytt punkt 4.1 i ovennevnte instruks, som lyder: 

«4.1 Generalsekretæren gis myndighet til å behandle klager i tilfeller der NIF har akseptert 

å være klageinstans for vedtak fattet av andre organisasjonsledd.» 

 

Vedtak: 

Følgende legges til som nytt pkt. 3.5 og 4 i generalsekretærens instruks: 

3.5 NIFs lov § 4-4 

Generalsekretæren gis myndighet til å iverksette nødvendige undersøkelser og tiltak 

dersom det anses nødvendig for å ivareta Idrettsstyrets ansvar etter NIFs lov § 4-4 bokstav 

k.  

    4. DELEGASJON AV ANDRE OPPGAVER     

4.1 Generalsekretæren gis myndighet til å behandle klager i tilfeller der NIF har akseptert å 

være klageinstans for vedtak fattet av andre organisasjonsledd. 

 

Sak 29: Styrearbeidet i NIF  

1. visepresident i NIF, Arne Bård Dalhaug, presenterte et forslag til en videre prosess i saken 

som idrettsstyret sluttet seg til.  

 

Styret ba presidentskapet jobbe videre langs de linjene som ble trukket opp i forslaget, samt 

innta de innspill som fremkom i møtet. 

 



Vedtak: 

Idrettsstyret sluttet seg til den foreslåtte prosessen, med de innspill som kom i møtet. 

 

Sak 30: Orienteringssaker:  

a) Internasjonal orientering  

Leder av NIFs styresekretariat, Magnus Sverdrup, orienterte om viktige saker som ble 

diskutert på det årlige nordiske idrettsledermøtet på Grønland i månedsskiftet 

august/september 2023. På dette møtet ble det bestemt at de nordiske 

idrettsorganisasjonene fastholder sitt standpunkt i RUS/BLR/UKR-saken: 

• The situation with the war in Ukraine has not changed. 

• Therefore, we stand firm in our position, not to open for Russian and Belarusian 

athletes and officials in international sports participation. 

• Now is not the right time to consider their return; that is our position. 

• We, the Nordic Olympic and Paralympic Committees and Confederations of 

sports, take this opportunity to reaffirm our steadfast support once again with 

the Ukrainian people and the demand for peace. 

• The Nordic Olympic and Paralympic Committees and Confederations of sports 

will work together, and in close dialogue with relevant stakeholders, continue to 

evaluate and monitor the situation closely. 

 

NIFs 1. visepresident, Arne Bård Dalhaug, orienterte fra møtet mellom de nordiske 

paraidrettsorganisasjonene på Grønland.  

 

Generalsekretær Nils Einar Aas orienterte idrettsstyret om informasjonen NIF innehar 

om den svenske prosessen knyttet til et mulig OL/PL i Sverige i 2030. 

 

Idrettsstyret ble også orientert om at visepresident i Norges Basketballforbund (NBBF), 

Tor Christian Bakken, 22. august 2023 ble valgt inn i Det internasjonale 

basketballforbundets (FIBA) styre som første nordmann noensinne.  

 

b) Status Krafttak for mangfold  

Idrettsstyret fikk en skriftlig orientering om status i NIFs arbeid vedr. Krafttak for 

mangfold, herunder at 17 særforbund er nå i gang med mangfoldskartlegging og at det ble 

gjennomført et temamøte om rasisme, hets og diskriminering den 29. august 2023 med 

ca. 200 deltakere. 

 

 



c) Status – bærekraft    

Idrettsstyret fikk en skriftlig orientering om status i NIFs bærekraftsarbeid, herunder 

innen: 

• Tiltak 1: Klimaregnskap for NIF og OLT 

• Tiltak 2: Miljøfyrtårn-sertifisering for NIF og NM-veka 

• Tiltak 3: Miljøfond for idretten 

• Tiltak 4 og tiltak 7: Grønn, digital verktøykasse & historiefortelling og 

kommunikasjonsstrategi 

• Tiltak 5: Energismarte idrettsanlegg 

 

d) Status – SOU for IK 

Generalsekretæren orienterte i saken. 

I styresak nr. 120 i møte nr. 12 (2021-2023), 22. juni 2022, ble saken om "Strategi- og 

organisasjonsutviklingsprosjekt for idrettskretser" (forkortet som SOU for IK) lagt frem 

av generalsekretæren.  

 

Arbeidet med SOU for IK er en videreføring av strategi- og 

organisasjonsutviklingsprosjektet i NIF. Forprosjekt ble gjennomført våren 2022, mens 

mandat og prosjekt altså ble vedtatt av idrettsstyret i sak 120 (2021-2023). 

Det er gjennomført en rekke tiltak som svarer på mandatet i 2022/2023, herunder 

lederutvikling- og medarbeiderskapsprogrammer.  

 

Det fokuseres nå på to såkalte «arbeidspakker»; evaluering av fagteam-ordning og 

idrettskretsens lovpålagte- og kjerneoppgaver. Generalsekretæren orienterte om at han 

vil nedsette en prosjektorganisasjon, som beskrevet i sak nr. 120 i møte nr. 12 (2021-

2023), 22. juni 2022. 

 

e) Habilitetsregelverket i norsk idrett 

Leder av NIFs juridiske avdeling, Henriette Hillestad Thune, innledet til og orienterte i 

saken. 

 

Idrettsstyret fikk en gjennomgang av følgende: 

• NIFs habilitetsbestemmelse 

• Hvordan et organisasjonsledd bør håndtere mulig inhabilitet 

- Før en avgjørelse fattes 

- Etter at en avgjørelse er fattet 

• Idrettsstyrets ansvar 



- Som overordnet organisasjonsledd 

-  NIFs lov § 4-4 k): påse at lover og bestemmelser overholdes 

 

Idrettsstyret ønsker at særforbundene og idrettskretsene skal få den samme 

gjennomgangen av dette temaet. 

 

f) Utvalg og styrer med NIF-representasjon  

Idrettsstyret fikk en skriftlig orientering om de identifiserte posisjonene som medlemmer 

av dagens idrettsstyre besitter i kraft av sin rolle som styremedlem. 

 

g) Norges Rugbyforbund og Norsk Karateforbund  

Generalsekretæren innledet til saken. 

 

Advokat i NIFs juridiske avdeling, Tord Jordet, orienterte videre, og gav idrettsstyret en 

statusrapport på oppfølgingen av hhv. Norges Rugbyforbund og Norsk Karateforbund. 

 

h) Status i NIFs arbeid med HR, Kultur og medarbeiderskap 

Generalsekretæren innledet til saken.  

 

Assisterende generalsekretær Else-Marthe Sørli Lybekk, orienterte videre om NIFs arbeid 

med kultur, lederutvikling og medarbeiderskap.  

 

Det gjennomføres nå årlige medarbeiderundersøkelser i NIF, med jevnt over gode 

resultater, også sammenliknet med benchmark opp mot liknende virksomheter. Dette 

arbeidet følges opp med NIFs eksterne partner på området, Rambøll. 

 

Styret ønsker å holdes oppdatert på resultater og oppfølging av disse 

medarbeiderundersøkelsene også for fremtiden. 

 

Idrettsstyret fikk også en gjennomgang av hvordan NIF jobber med kultur- og 

ledelsesutvikling blant de ansatte. Dette vil fortsatt være et satsingsområde for 

administrasjonen. 

 

i) Oppfølging av vedtak fra Idrettstinget 2023 - Tiltak mot økonomiske 

barrierer 

Leder for breddeidrett, organisasjon og utvikling i NIF, Dagfrid Forberg, innledet og 

orienterte i saken. 



 

Idrettstinget 2023 vedtok to endringsforslag under forslag 18.19, «Tiltak mot økonomiske 

barrierer», fra hhv. Trøndelag Idrettskrets og fra idrettsstyret. 

 

Det er så langt gjennomført interne koordineringsmøter, innspillsmøter med fem store 

særforbund og alle organisasjonssjefene i idrettskretsene. Innspillene så langt dreier seg 

om at idretten allerede har/vil få en del kunnskap, og at tilgjengelige ressurser derfor bør 

rettes mot oppfølgingen av den nasjonale tiltaksplanen. Ny, nøktern kartlegging 

estimeres å ha en kostnad på mellom 600 000 - 1 200 000 kroner.  

 

Videre er nå planen å ta med innspillene fra idrettsstyret i dette møtet, og å gjennomføre 

et «rundebordmøte» den 27. september. I tillegg er det et ønske å  

invitere til åpne innspillsmøter/workshops for administrativt ansatte i særforbund og 

idrettskretser i løpet av høsten 2023.  

 

Idrettsstyret påpekte at utfordringene grovt sett kan settes i to kategorier: 

- Objektive kostnadsdrivere (generell prisvekst, strømpris etc) 

- Det organisasjonen selv kan påvirke 

 

Det ble påpekt at det viktigste er å bygge videre på den kunnskapen idretten allerede 

besitter på dette saksfeltet, samt at sammenstilling av allerede eksisterende kunnskap er 

en klok vei å gå. Viktigheten av å få kunnskap om regionale forskjeller ble også påpekt. 

  

j) Status i høringsprosessen med ny spillemiddelsøknad  

Leder samfunnskontakt og idrettspolitikk i NIF, Frida Blomgren orienterte i saken.  

 

Det ble 23. juni sendt ut et høringsnotat alle særforbundene og idrettskretsene, med 

høringsfrist 3. september. NIF har kun mottatt svar fra åtte idrettskretser og fra 12 

særforbund. 

Idrettsstyret ble orientert om planlagt søknadssum, og innretningen på fordelingen av 

totalbeløpet. Det ble også gitt en orientering om hvilke prioriterte områder som 

planlegges beskrevet i søknaden, samt den videre forankringsprosessen i saken frem mot 

endelig vedtak i idrettsstyrets møte 12. oktober 2023. 

 

Idrettsstyret understreket betydningen av å engasjere særforbundene og idrettskretsene i 

«innsalget» av søknaden og synliggjøre tydelig at dette er en søknad på vegne av 

idrettsorganisasjonen. 



 

k) Oppfølging av vedtak fra Idrettstinget 2023 - Opprettelse av nasjonalt 

anleggspolitisk utvalg 

Generalsekretæren innledet til saken. 

 

Leder samfunnskontakt og idrettspolitikk i NIF, Frida Blomgren orienterte videre. 

 

Anlegg er et av fem spesifikke satsingsområder i Idretten Vil!, og det ble fattet tre vedtak 

på Idrettstinget i 2023 relatert til anlegg. Det er viktig å jobbe med disse satsingene og 

vedtakene på en helhetlig og strategisk måte. 

 

Frem til styremøtet 12. oktober 2023 vil NIFs generalsekretær og ressurspersoner fra 

idrettsstyret utarbeide utkast til mandat og mulig sammensetning av det 

nasjonale anleggspolitiske utvalget. En helhetlig sak om prioriteringer, prosesser og en 

tidsplan for anleggsarbeidet vil da fremlegges.  

 

Det legges opp til god dialog om behovene med idrettskretser og særforbund, og arbeidet 

må hensyntas i budsjettprosessen for 2024. 

 

Sak 31: Eventuelt 

• Campus Ekeberg 

Det ble innledningsvis opplyst at generalsekretæren har vært medlem av styret i Oslo 

Idrettskrets, men idrettsstyret anså han som habil til å delta ved redegjørelsen. 

 

Assisterende generalsekretær Else-Marthe Sørli Lybekk gav idrettsstyret en 

orientering i status i saken om Campus Ekeberg. NIF vil fortsette å ha kontakt med 

idrettskretsen i denne saken.  

 

Det ble gjennomført «Åpen time» for media og organisasjonen 14. september 2023. 

Neste ordinære styremøte er 12. oktober 2023. 

 

 


